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Wójt Gminy Belsk Duży w odpowiedzi na Pana interpelacje i zapytania z dnia 10 stycznia 2019 

roku, w sprawie ankiet dotyczących dobrowolnego udostępnienia danych oraz ankiet 

dotyczących tablic sołeckich, informuję iż od dnia złożenia Pańskiej ostatniej interpelacji nie 

było możliwości przedyskutowania na forum rady kwestii wrażenia zgody przez 

poszczególnych radnych na udostępnienie prywatnych numerów telefonów.  

Kwestia ewentualnego zakupu kart sim, powinna zostać przedyskutowana przez rade podczas 

dyskusji przy podziale środków pochodzących z nadwyżki budżetu. Nadmienię, że należy 

rozważyć również późniejsze koszty związane z utrzymaniem kart sim.  

Propozycję skierowania ankiet do sołtysów w temacie tablic informacyjnych, proponuję 

odłożyć do czasu zakończenia wyborów sołeckich.  


